
PROTOKOLL
Centralstyrelsemöte 

 

Datum | tid 2024-01-18| 18:00 – 20:15 | Möte sammankallat av Lars Rydstedt Plats: Digitalt   

Närvarande styrelsemedlemmar 

Lars Rydstedt | Charlott Jonsson | Göran Hagman | Jyrki Vouti | Roger Lindström | Annika Helgesson | 

Mikael Tranberg| Lena Lindström (adj.) |Jenny Häggström| Christian Janson| Bo Johansson 

(valberedningen) 

Ej närvarande: Christoffer Thalin | Jakob Bergvall| Bo Engholm 

 Punkt  

 1. Mötet öppnas 

Lars Rydstedt hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

 

 

 2. Val av sekreterare 

Till sekreterare valdes Annika Helgesson 

 

 

 3. Val av två justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Charlott Jonsson och Roger Lindström 

  

 

 4. Närvarokontroll 

Se ovan. 

 

 

 5. Anmälan av övriga frågor som kan innebära justering av dagordningen 

§18. Ansökan om aktivitetsbidrag Västerbotten. 

 

 

 6. Godkännande av dagordningen 

Föreslagen dagordning godkändes men ovanstående justering. 

 

 

 7. Godkännande av föregående protokoll och gamla ärenden 

Föregående protokoll lades till handlingarna med ett godkännande. 

 

8. Rapport från valberedningen 

Bo Johansson rapporterade från valberedningens arbete inför kommande DS. 

 

 

 9. Rapport från AU – fastställande av AU:s beslut 

Lars Rydstedt föredrog AU:s minnesanteckningar från mötet den 9/1–2024, 

anteckningarna lades därefter till handlingarna med ett godkännande. 
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 10. Ekonomisk genomgång inkl. budget 2024 

Lena Lindström föredrog den ekonomiska rapporten. CS beslutar att Lena 

Lindström har fullmakt att genomföra förändringar i SDK:s fastränteplaceringar. 

Den ekonomiska rapporten godkändes. 

 

   

  11. Kommittéernas rapporter 

• Avelskommittén 

Charlott Jonsson informerade om kommitténs arbete. Kommittén har 

nyligen sammanträtt för att gå igenom avelssidorna till årsboken. Under 

februari kommer en avelsrådskonferens att hållas och kommittén arbetar 

också med att sammanställa informationen från den senaste Agria 

Breeders Profile. 

 

• DreverDatakommittén 

Lars Rydstedt informerade om att den nystartade kommittén ännu inte 

kommit i gång med sitt arbete men att detta kommer att ske i slutet av 

februari. 

 

• Jakt &Utställningskommittén 

Göran Hagman informerade om kommitténs arbete. Kommittén 

kommer att sammanträda nästa vecka. För övrigt pågår 

drevprovsrapporteringen för fullt även om antalet prov i 

december/januari kommer att vara betydligt mindre än normalt då snö, 

kyla och skare har satt käppar i hjulet för många lokalklubbar. 

Viltspårproven 2024 är upplagda i DreverData och det gäller också de 

utställningar där lokalklubbarna inkommit med uppgifter om domare 

m.m. 

Från Södra Älvsborgs DK inkom en fråga under ordföranderådet, frågan 

hänskjuts till DreverDatakommittén som undersöker saken vidare. 

 

• PR, media och sponsorkommittén 

Christian Janson informerade om kommitténs arbete. Listan på tänkta 

samarbetspartners har utökats och under februari månad kommer 

kommittén att börja ta kontakt med de olika företagen. Hemsidan ses 

över och gammal/felaktig information tas bort. Christian Janson 

uppmanade alla i CS att ha ögonen öppna och komma in med 

synpunkter på sidan. 

 

 

• Regelrevideringskommittén 

Roger Lindström informerade om kommitténs arbete. Under februari 

kommer kommittén att ta tag i sitt arbete, just nu är det låg aktivitet då 

flera har mycket arbete i andra kommittéer. 
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12. Hederstecken 

Diskussion kring inkomna nomineringar, frågan tas upp igen på nästa CS-möte. 

 

13. Medlemsenkät 2024 

Roger Lindström redogjorde för arbetet med medlemsenkäten. Arbetet är i sin 

slutfas men innan enkäten skickas ut måste vi gå ut med information i sociala 

medier om att alla medlemmar behöver gå i på mittskk.se och se över/uppdatera 

sina uppgifter. 

            

14.  Nominering Jaktgalan 2024 

Charlott Jonsson föredrog förslaget till nomineringen av ”årets eldsjäl”. CS 

beslutar att nominera förslagen person. 

 

 15. Marsmöte, när och var? 

CS sammanträder fysiskt den 16–17 mars. Plats kommer att bli Örebro eller 

Katrineholm. 

 

 

 16. Status årsboken 

Charlott Jonsson redogjorde för årsbokens status. Redaktionen sammanträder 

kommande vecka men arbetet pågår för fullt och nytt material produceras hela 

tiden. Vissa avsnitt är klara och inskickade till Risbergs. Lokalklubbarna har fått 

information om att det är bråttom i med uppgifterna på deras nya styrelser m.m. 

 

 

 17. Avtal rasansvar 

Lars Rydstedt föredrog det remissvar om rasansvar som han och Christian Janson 

finjusterat. Detta kommer att ligga till grund för det färdiga svar som CS kommer 

att avge efter möte med samverkansgruppen senare i vår.  

 

 

18. Ansökan om aktivitetsstöd Västerbotten 

Genomgång av Västerbotten DK:s ansökan om aktivitetsstöd. Ansökan, som gäller 

deltagande vid ”Utemässan” i Lycksele, beviljades av CS. 

 

         

19. Information 

Roger Lindström informerade om att Kronobergs DK och Upplands DK 

(mästerskapsarrangörer) har haft kontakt med JO-förlaget och fått information om 

deras koncept kring livesändning av mästerskap.  

 

20. Meddelanden 

Annika Helgesson påminde om SKK:s meddelande om informationsträffar med 

SKK:s CS och olika kommittéer. Träffarna är digitala via Zoom och börjar under 

februari månad. 
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21. Diskussioner 

Lars Rydstedt och Lena Lindström tar fram en rambudget för maj 2024-maj 2026. 

Varje kommittéordförande tar fram en verksamhetsplan för samma tidsperiod, 

klart till CS möte i februari.  

 

 

22. Övriga frågor att ta upp under diskussion som uppkommit under dagens möte 

Fråga från Mikael Tranberg angående en översyn av tävlingsstatuterna. Frågan tas 

upp av Jakt & Utställningskommittén på deras nästa möte. 

 

       Fråga från Bo Johansson angående arbete med nya typstadgar. Lars Rydstedt och 

Christian Janson som arbetar med ärendet tar med sig frågan. 

 

       Diskussion om vi ska ha ett avelsseminarium under DS utöver den inbjudna 

föreläsaren, fungerar det tidsmässigt? Göran Hagman kollar upp frågan. 

 

23. Nästa möte 

Nästa möte hålls torsdagen den 15 februari kl. 18.00 (digitalt). 

 

 

24. Mötet avslutas 

       Då inget mer förelåg tackade Lars Rydstedt för visat intresse och avslutade dagens 

möte 

 

           

 

Vid protokollet                                          

 

 

Annika Helgesson 

 

 

Justeras                                                                                                     Ordförande  

 

 

Charlott Jonsson                                     Roger Lindström                   Lars Rydstedt                                        
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